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Abony Város polgármestere is tagja lett a Kormány 
által meghirdetett Kisváros Fejlesztési Programot 
egyeztető szakmai munkacsoportnak
Megkezdődött a Kormány által meg-
hirdetett Kisváros Fejlesztési Prog-
ram kidolgozása. Abony város jövő-
beni fejlesztései érdekében kiemelten 
fontos, hogy már az előkészítési sza-
kaszba is bekapcsolódhassunk. Pető 
Zsolt polgármester tagja lett annak 
a munkacsoportnak, melyet szakmai 
egyeztetéshez állított fel a Települési 
Önkormányzatok Szövetsége. A pol-
gármester elmondta, hogy továbbra 
is a helyi gazdaság fejlesztését tartja 
a kulcsterületnek, ezért elsősorban 
a helyi gazdaság versenyképesség és 
a munkahelyteremtés támogatását 
kidolgozó szakmai csoport mun ká-
já ban vesz részt. Kidolgozásra kerül 
többek között a helyi közutak, in-

tézmények, műemlékek, sportléte-
sítmények, valamint a közösségi ren-
dezvények támogatására vonatkozó 
javaslat is. A munkacsoportnak ez 
év április első napjaiban kell átadnia 

javaslatait a Kormánynak. Várhatóan 
ez év őszén jelenhetnek meg azok a 
pályázatok, melyek jelentős fejleszté-
si forrásokat hozhatnak Abony város 
számára is.

Tárgyalások a MÁV-val

2. oldal

Triatlon sikerek 

11. oldal

Egyedül nem megy

9. oldal



Dr. Egedy Zsolt alpolgármester: 
„Mi Abonyban szeretnénk otthon lenni!”
„Köszönöm a megtisztelő bizalmat, 
hogy ismét Önökért dolgozhatok 
az abonyi képviselő-testületben. 
1998-tól vagyok Abony Város 
Önkormányzat képviselő-testü le-
té nek tagja. Sok fontos teendőnk 
van, de azt gondolom, hogy most 
ennek a ciklusnak az elején az a 
legfontosabb, hogy olyan köz-
meg egyezést hozzunk létre, ahol 
az abonyi polgárok a magukénak 
érzik a települést. Egyre többen 
érezzék úgy, és merjék kimondani, 
hogy szeretik Abonyt.

Én úgy gondolom, hogy a csa-
lád az első közösség, ez után 
következzen ABONY az itt élő 
lakosság számára. Szeretném, ha 
egyre fontosabb lenne a közösség-
tudat, és mi ennek a formálásában 

szeretnénk együttműködni a lakos-
sággal. Tamási Áron idézete az, ami 
ide illik, és azt hiszem, ez nagyon 
fontos!

Tamási Áron: „Azért vagyunk a 
világon, hogy valahol otthon le-
gyünk benne.”

Mi Abonyban szeretnénk otthon 
lenni! Ide köt a családunk, ide köt 
minden, a baráti és közösségi kap-
csolataink. Ha ez megvan, ha ezt el 
tudjuk érni, akkor minden lehetsé-
ges! Ez egy biztos alap, fontos az 
összetartozás érzése. Érzelmi töltet 
nélkül nem lehet közösséget épí-
teni. Nyilván az az első, hogy ezt 
megteremtsük, sajátjuknak érezzék 
a várost az itt élők, a köz dolgaiban 
egyre többen vegyenek részt. Ennek 

rengeteg formája lehetséges. Pél-
dául, ha valaki egy sportegyesület 
tagja, akkor ott tevékenykedik, ha a 
szülői munkaközösség tagja, akkor 
pártolja a gyermekén keresztül az 
osztályt, az osztályon keresztül az 
iskolát. Sőt azzal is már sokat tesz, 
ha a lakókörnyezetét tisztán tartja. 
Nagy reményeket fűzök az Abony 
mobiltelefonos applikációhoz, me-
lyen keresztül gyorsak és nyomon 
követhetőek lesznek a lakossá-
gi bejelentések. Az útépítésekkel 
kapcsolatban szeretném, ha jó mi-
nőségű, jól megtervezett, tartós, a 
lakosság megelégedésére szolgáló 
utak épülnének Abonyban. Nagyon 
fontosnak tartom, hogy már a cik-
lus elején feltárjuk a problémákat, 
és elkészüljenek azok a beruházási, 
felújítási, és ezekhez kapcsolódó 

pénzügyi tervek, melyekkel adott 
esetben megfelelő pályázati for-
rásokhoz tudunk jutni. Fontosnak 
tartom, hogy évről évre bővítsük 
játszótéri eszközeink körét. For-
duljanak hozzám bizalommal!” 
– mondta el lapunknak dr. Egedy 
Zsolt alpolgármester.

Lejegyezte: Lőrinczy Veronika

Biztonságot és tisztaságot az abonyi MÁV állomáson!
December 18-án a MÁV Általános és Műszaki vezérigaz-
gató-helyettesével, Virág Istvánnal folytatott megbeszé-
lést az abonyi MÁV állomáson tapasztalható tűrhetet-
len állapotokról Pető Zsolt, Abony Város polgármestere.
A megbeszélés eredményesnek tűnik, mert a tapasztal-
tak szerint mind a MÁV, mind pedig a helyi önkormányzat 
partner lesz abban, hogy sürgősen megoldást találjanak a 
problémákra.

Virág István vezérigazgató- helyet-
tes rendkívüli módon nyitott volt az 
abonyi helyzet rendezése kapcsán, 
hamarosan a tettek mezejére lép-
nek. A Pető Zsolt felhívására érke-
zett lakossági panaszos leveleket, 
kommenteket a polgármester elvitte 
vezérigazgató-helyettes úrhoz, aki 
ezek alapján nyújt majd segítséget.
 Az egyeztetésen szóba kerültek 
a kalauzok által a vonatokról le-
tessékelt jegy nélkül utazó utasok 
is, akik sok esetben hajléktalanok, 
illuminált állapotban vannak, vagy 
drogosok. Virág István és Pető 

Zsolt polgármester megbeszélték, 
hogy van szándék a vasútállomás 
környékének rendbetételére közös 
erővel. Kiderült, hogy a MÁV-nak 
és Abony Város Önkormányzatá-
nak nincsen együttműködési meg-
állapodása, de a vezérigazgató- 
helyettes szorgalmazza azt, hogy 
jöjjön létre egy ilyen.

+eOysztni szemOe� megszťnKetnek 
az áldatlan állapotok!

Virág István, a MÁV vezérigazga-
tó-helyettese felkérte Kiss Gábort, 
a MÁV pályavasúti területi igazga-

tóját, hogy 
t a r t s a n a k 
Pető Zsolt 
polgármes-
terrel kö-
zösen hely-
színbejárást 
az abonyi 
v a s ú t á l l o -
máson. Erre 
január 13-án 
a kora dél-

utáni órákban került sor. A MÁV 
illetékese rendkívüli módon segí-
tőkésznek bizonyult. A helyszíni 
bejárás után Kókai-Dudinszky 
Mónika alpolgármester asszonnyal 
folytatták tovább a megbeszélést a 
Polgármesteri Hivatalban.
 A vasúti szakember nyitott volt a 
polgármester kéréseinek irányában, 
így számos, az utazóközönséget 
nagyon pozitívan érintő változás 
várható a közeljövőben. Az önkor-
mányzat és a MÁV együttműködési 
megállapodást köt majd, melynek 
köszönhetően több kisebb-nagyobb 
felújítást, illetve fejlesztést is vég-
rehajtanak. Így a vandálok megfé-
kezése érdekében a tervek szerint 
kamerarendszert szerelnek fel. 
Fontos és aktuális teendő az utasok 
komfortérzetének növelése érde-
kében egy váróterem megnyitása. 
Jelenleg sajnos a váró ajtaja zárva 
van. Kiss Gábor ígéretet tett arra, 
hogy az egyik várótermet felújítják, 
és az ezt követően az utasok rendel-

kezésére áll majd. A fenntartásról, 
tisztán tartásról, az állagmegóvás-
ról a helyi önkormányzat segítsé-
gével gondoskodnak. Gondot okoz 
a MÁV állomáson az is, hogy évek 
óta nem vitték el a felhalmozódott 
lombhulladékot, mely közegész-
ségügyi szempontból sem kedvező. 
Ennek elviteléről, illetve a bozótos 
rész kivágásáról és egyéb területek 
rendbetételéről is közösen gondos-
kodik Abony és a MÁV, amennyi-
ben létrejön a megállapodás. Szóba 
került többek közt az illemhely kér-
dése is. A régi WC épület elbontásra 
kerül, a MÁV állomás elől átkerül 
az ideiglenes illemhely, Pető Zsolt 
polgármester kérésének megfelelő-
en. Annak lehetőségét is vizsgálni 
fogja a MÁV, hogy hogyan és hol 
lehet állandó vizesblokkot kialakí-
tani az állomás épületében. Ezek 
mellett számos kérdésben egyezte-
tés történt, a fejleményekről beszá-
molunk Önöknek!

Lőrinczy Veronika
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Kókai-Dudinszky Mónika alpolgármester:
„Az a cél, hogy a lakosság
magáénak érezze a várost!”
„ N agyon nagy öröm szá momra, 
hogy a Városunk Fejlődéséért 
Egyesület tagja lehetek. Innen, 
ebből a szervezetből jutottam be 
a képviselő-testületbe, mely már 
nagyon régen dédelgetett álmom 
volt. Valóra vált, és ez egy nagyon 
nagy megtisztelő feladat és egy 
borzasztó nagy felhatalmazás a 
lakosság részéről. Ezzel minden-
képpen szeretnék NEM visszaél-
ni, hanem élni. Azért pedig külön 
köszönet a polgármester úrnak, 
hogy kaptam egy alpolgármes-
teri pozíciót. Kijelölt engem erre 
a feladatra, és minden erőmmel 
azon leszek, hogy elvégezzem azt 
a munkát, melyet rám bíz!

Hogy mit is várok az idei év-
től" Azt hiszem, hogy amihez 
hozzá tudok tenni a szakmai 
tudásommal, az a költségvetés 
kialakítása. Cél egy olyan raci-
onális, takarékos gazdálkodás a 
városban, mellyel ugyanakkor 
minél kevésbé sérülnek érdekek. 
Közösségi költségvetést sze-
retnénk bevezetni később a vá-
rosban, mely arról szólna, hogy 
az adóbevételek egy részéről a 
közösség dönthessen. Ezzel sok-
kal jobban magáénak érezhetnék 
az itt élők Abonyt, mert tudnák, 
hogy bizonyos fejlesztések az ő 
forintjaikból valósultak meg. 7u-
dom, hogy ennek kidolgozásához 
idő kell! Ògy gondolom, hogy az 
én szakmám éppen arra jó, mert 
a gazdálkodásban jártas vagyok, 
hogy a költségvetés tervezésében 
segítsek. Ebben jelentős részt tu-
dok vállalni. 5övid távon minden-
képpen racionalizálni kell az adott 
költségvetésen belül, mert pénzt 
azonnal nem tudunk „csinálni”. 
Hosszabb távon egy önkormány-
zati vállalkozás beindítása pro¿ tot 
termelhet. Sajnos sok olyan jelzés 
jön az intézményektől, hogy a kö-
rülményeik nem túl jók, ezeken 
egyik napról a másikra sajnos nem 
tudunk változtatni, de igyekszünk 
minden reális igényt megfontolni, 
hogy segíteni tudjunk.

Nagyon fontosnak tartom, 
hogy a lakosság mindig megta-
láljon engem, ha problémája van, 
és tudjak segíteni. Ezért vannak 
az alpolgármesteri fogadóóráim a 
Városháza épületében minden hé-
ten hétfőn 13 órától 1� óráig. Ezen 
kívül szívesen fogadok mindenkit 

a saját irodámban is, a 5adák út 
1. szám alatt. Van egy Facebook 
csoportunk is a kettes választó-
keületben, ahol igyekszem a saját 
kezdeményezéseimet is közzé-
tenni, de a várost érintő összes 
közleményt, hírt is. Szeretném, ha 
minél többen becsatlakoznának 
hozzánk. Itt rögtön lehet értesül-
ni dolgokról, a lakossággal való 
kapcsolattartás nagyon fontos! 
Ha nincsen kapcsolat, akkor nem 
a lakosság szolgálatában állunk, 
hanem külön-külön „működik” az 
önkormányzat és a lakosság. Ezt 
nem szeretném! Ezért is nagyon 
fontos a folyamatos kommuni-
káció, nemcsak nekünk, hanem a 
lakosságnak is.

Vannak egyéni ötleteim, el-
képzeléseim, melyeket nagyon 
fontosnak tartok. Ilyen az abonyi 
állatmenhely kérdése, mely ügy-
ben már egyeztettem polgármes-
ter úrral. Nem az önkormányzat 
működtetné, de annak bizonyos 
támogatásával üzemelne helyben 
az állatmenhely. Elképesztőnek 
tartom, hogy mennyire elharapó-
dzott Abonyban ez a gondatlan, 
felelőtlen állattartás! Erre szerve-
zem már az önkéntes hálózatot, 
nagyon sok elvi támogatónk van. 
Ha ezt komolyan, felelősségtudat-
tal csináljuk, akkor ezt működő-
képessé tudjuk tenni. Szerencsére 
segít bennünket egy állatorvos há-
zaspár is. 5emélem, hogy ebben 
az ügyben ebben az évben már 
tudunk egy jó nagyot előrelépni.

V an még egy terület, 
mely számomra szintén 
ilyen neuralgikus pont, 
ez a közteU�leten lévő il�
legális hulladék. B í zom 
abban, hogy valamilyen 
úton el tudunk indulni 
ebben az évben ezen a 
területen is. S zeretnénk 
felszámolni az illegális 
„hulladékszigeteket”.

Ehhez szeretnék egy úgyneve-
zett hulladéktérképet megrajzolni 
a lakossági bejelentések alapján. 
A lakosságot pedig mindenkép-
pen szeretném bevonni ezekbe 
a munkákba. ėk maguk is segít-
senek abban, hogy a saját terü-
letükön, a saját portájukon rend 

legyen. 7isztítsuk meg ezt a vá-
rost és a környező utakat, és azok 
maradjanak is tiszták! 7ényleg 
szeressünk itt élni! Ehhez viszont 
be kell vonni a polgárőröket és a 
civil szervezeteket is.

S zí vügyemnek érzem, 
Kog\ az önkoUPán\za�
ti munkába vonjuk be a 
civileket, mert ezt eddig 
nagyon elhanyagolták. 
M indenki el tud végezni 
eg\ szeletet a saMát teU�l�
tén, és becsüljük is meg 
érte. Azt gondolom, hogy 
Melenleg Péltatlan Kel\�
zetben vannak a civilek, 
a sportegyesületekre is 
gondolok. M ost nem csak 
a SénzUől, a Sál\ázatok�
ról  beszélek, fontos, hogy 
éUezze, Kog\ eEEen a dön�
tési PeFKanizPusEan ő is 
részt vehet. I smerjék el a 
teljesí tményét!

A közösségi költségvetésnek ez 
is fontos eleme lehetne. Fontos, 
hogy a civilek javaslatai is meg-
valósulhassanak, ne csak a 1� em-
ber döntsön a képviselő-testület-
ben! Minél szélesebb kör legyen 
bevonva. Folyamatosan kapom 
az ötleteket a lakosságtól, a Face-
booknak ez az egyik nagy előnye. 
%árkinek eszébe jut valami, azon-
nal megírhatja, nem kell megvárni 
a fogadóórát.

Azt gondolom, hogy az ötle-
tek közül nagyon sok nem pénz, 
hanem hozzáállás kérdése. Ne 
azt érezzék, hogy azt kapják a 
lakosok, hogy hogyan nem lehet 
megoldani, hanem ezt találjuk ki, 
hogy hogyan lehet! Minden bi-
zottsági ülésen is szeretnék részt 
venni, hogy minél jobban infor-
mált legyek, és tudjak érdemben 
segíteni a lakosságnak” – mondta 
el lapunknak Kókai-Dudinszly 
Mónika.

/ejegyezte� Lőrinczy Veronika

0ikrotprspgi Yezető szerepYiOOaOist
szorgalmaz Abony Város polgármestere
„Abony város jövőbeni fejlődését nagyban befolyásolja az, 
hogyan tud a városi rangnak megfelelő modern, magas szín-
vonalú szolgáltatásokat biztosítani, hogyan tud a mikrotérség 
vezető településévé válni. 7udjuk mindannyian, hogy nem 
vagyunk kedvező helyzetben.

Egyik oldalról a megyejogú város Szolnok, a másik oldal-
ról a járásszékhely Cegléd a szomszédunk. Ennek ellenére 
hiszem, hogy az egykori járásszékhely Abony jó és együtt-
működő szomszédja lehet a környező falvaknak. Ennek ered-
ményeként pedig erősítheti mikrotérségi központ szerepét.
A mikrotérségi szerepnek köszönhetően javulhatnak és bővül-
hetnek a városi szolgáltatások, mely modern várossá emelheti 
Abonyt” – mondta el évértékelőjében december 1�-én Abony 
Város polgármestere, Pető Zsolt.
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,gaz Åmeseµ a ��� pYrőO ps a szeretetrőO
A közelmúltban Pető Zsolt polgármester, .oU�
Epl\ &sDEiQp önkormányzati képviselő, dr. *ás-
pár Anita aljegyző, valamint a M~zeXm %aráti 
.öre köszöntötte otthonában a 1��. születés-
napját ünneplő %LUy %plD bácsit. Abban a meg-
tiszteltetésben volt részem, hogy én is felkeres-
hettem %éla bácsit és gondozóját, Margitkát, 
akikkel interj~t készttettem. A 1�� éves abonyi 
férÀ  maga a mesélő történelem, régi idők tX-
dója és ismerője.
B éla bá c si irigylésre méltó-
an tökéletes memór iá já va l 
emlékezett vi ssza a múl t-
ra. A  há zba n pé ldá s rend, 
tisztasá g, és igazi szeretet 
honolt. Felemelő érzés 
vol t a be szélgetés, melyet 
ezennel szeretettel teszek 
közzé. A z interjú a szeretet 
ü nnep éhez i l l i k ,  
h i s z e n 
a gon-
dosko-
dá s és 
fe l té t -

len szeretet igaz meséje ez. 
P ersze a hosszú élet titká ra 
is kí vá nc si vol tam. B éla 
b á c s i sokat sejtetően 

m o n d t a ,  
h o g y 
szesz-  és 
fü stmen-
tes életet 

é l t ,  

és pe rsze a szebbi k nem 
irá nyá ba n sem habz solta 
az életet. Å-ó gondozóm 
van, a Margitka� Az ,s-
ten tartsa meg, mert az 
,sten Xtán csak ő van, 
aki gondoz engemµ – 
mondta B éla bá c si
 B éla bá c siék vé gtelen 
szeretetbe n éltek feleségé-
vel, akit a 7eremtő már sok 
esztendővel ezelőtt ma-
gá hoz szól í tott. M argitka 
néni is özve gyasszony.
 „ A bonyba n szül ettem 
1919. dec embe r 23- á n. J a-
nuá r 6- á n kereszteltek meg 
a K atolikus T empl omba n 
A bonyba n. 1927- be n men-
tem első osztályba. 2tt volt 
az iskola a S zelei út on, ak-
kor még pa latá b la vol t. A  

negyediket elvé geztem, 
és mentem a pol gá ri 
iskolá ba . 1935- be n 
be kerül tem a temetke-
zési vá llalathoz mint 
kifutógyerek. 2tt töl-
töttem 45 éve t, majd 
nyugdí jba  mentem. 
1940- be n vol tam ka-
tona. K étszer vol tam a 
fronton, vé ge lett a há -
bor úna k, fogsá gba  es-
tem. H at hóna p utá n, 
mert jól  vi selkedtem, 
hazaengedtek. Ú jra 
mentem dolgozni a 
temetkezéshez. N in-

c senek gyermekeim. A  fe-
leségem 1 1 éve  meghalt. 
21 éve  gondoz M argitka. 
A  feleségem egyszer kijött 
a vi rá goskertbe  utá nam, 
sírva, hogy nem tud főz-
ni, nem tud á llni. A  lá ba i 
tönkrementek. M ondtam 
neki, hogy ezért nem kell 
sí rni, va n nekünk pé nzünk, 
hozatunk ebé det. G yenge 
lesz ez az ebé d, pr óbá ljunk 
valakit« Az első, akit 
megkerestünk, nem vá llal-
ta, hazamentem, mondta a 
feleségem, hogy keressem 
meg M argitká t, aki í gy 
kerül t hozzá nk.  M osott, 
főzött, takarított, mindent 
megc siná lt, kí sérgetett en-
gem, mert nekem a lá tá -
som gyenge.

 É n is szav aztam az ön-
kormá nyzati v á lasztá so-
kon.  S ajá t magam men-
tem el M argitká v al.  N em 
v agyok megelégedv e az 
eddigi ab onyi fejlesztések-
kel.  R égen sok terv e v olt 
a v á rosnak,  de ezek nem 
v aló sultak meg,  ezek mind 
elaludtak sajnos.  R égen a 
p aró kia és a temp lom közt 
p iac  v olt.  K oc siró l á rultá k 
a krump lit,  a ká p osztá t.  
N em v agyok megelégedv e 
sajnos a fejlődéssel. Nem 
akarok senkit megsérte-
ni,  de tanulatlan emb erek 
voltak a vezetőink. /ehet, 
hogy munká ra kifogá sta-
lan,  b ec sü letes emb er,  de 
nem oda v aló .  B í zom b en-
ne,  hogy ez most jó  lesz 
A b onynak! F iatal gá rda,  
má shogy fogjá k fel a dol-
got.  %tzom a polgár-
mester ~rban és a csa-
patában. Azt mondtam 
neki, hogy a -ó isten se-
gttsen, hogy boldogXl-
jatok, mert nem egy-
szerű dolog ez. Máról 
holnapra nem megy ez, 
ehhez idő kell.

 R endszeresen já rnak a 
templ omba  is, minden va -
sá rnap a fél kilenc es misé-
re mennek. B etelefoná lós  
műsorokat néznek a 7V-
ben. Végtelen szeretetben 
¿ gyelnek és vigyáznak 
egymá sra. B éla bá c si gon-
dozój a, M argitka néni há -
rom ¿ ú édesanyja. Nagyon 
szeretik Margitka ¿ ai %éla 
bá c sit, mindig kérdezik a 
telefonba n, hogy hogy va n. 
R agaszkodnak hozzá  na-
gyon. B éla bá c si há zá ba n 
Margitka néni egyik ¿ a la-
kik, az idős ember napon-
ta elmegy oda. K ül önösen 
nyaranta jár sűrűn, mert 
sok szeretettel gondozza 
növé nyeit, ká pr á zatosan 
vi rá gzó kaktuszai va nnak, 
melynek c sodá já ra já rnak. 
B éla bá c sinak a mindene a 
vi rá goskert, no meg M ar-
gitka néni, akinek vé gte-
lenül  há lá s a segí tségért 
és szeretetért, amit kap az 
idős asszonytól. Így is le-
het, nem hétköznapi  mó-
don, nem hétköznapi  igazi 
szeretetbe n élni.

Lőrinczy Veronika

ra. A  há zba n pé ldá s rend, 
tisztasá g, és igazi szeretet 
honolt. Felemelő érzés 
vol t a be szélgetés, melyet 
ezennel szeretettel teszek 
közzé. A z interjú a szeretet 
ü nnep éhez i l l i k ,  
h i s z e n 
a gon-
dosko-
dá s és 
fe l té t -

b á c s i sokat sejtetően 
m o n d t a ,  

h o g y 
szesz-  és 
fü stmen-
tes életet 

é l t ,  

néni is özve gyasszony.
 „ A bonyba n szül ettem 
1919. dec embe r 23- á n. J a-
nuá r 6- á n kereszteltek meg 
a K atolikus T empl omba n 
A bonyba n. 1927- be n men-
tem első osztályba. 2tt volt 
az iskola a S zelei út on, ak-
kor még pa latá b la vol t. A  

negyediket elvé geztem, 
és mentem a pol gá ri 
iskolá ba . 1935- be n 
be kerül tem a temetke-
zési vá llalathoz mint 
kifutógyerek. 2tt töl-
töttem 45 éve t, majd 
nyugdí jba  mentem. 
1940- be n vol tam ka-
tona. K étszer vol tam a 
fronton, vé ge lett a há -
bor úna k, fogsá gba  es-
tem. H at hóna p utá n, 
mert jól  vi selkedtem, 
hazaengedtek. Ú jra 
mentem dolgozni a 

+amarosan inGuO az Abony
moEiOteOeIonos $ppOikiciy!
0utatMuk a OitYinyterYet�
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Fergeteges
Operettgála 
Abonyban

-anuár ��-én, szombaton az Abonyi /ajos Mű-
velődési +ázban nagy sikerrel rendezték meg 
azt az 2perettgálát, melyen fellépett Fodor 
Zsóka, Mádi Piroska, Várkonyi András, Buch Tibor.

Kép: Borsányi János

Remek adventi programok 
valósultak meg az idei télen!
Kicsik és nagyok nagy-nagy örömére számos 
színvonalas közösségi rendezvénnyel várták 
az abonyiakat ezen a télen a Város )őterén. 
+étről hétre megtelt a városközpont, ahol a 
helyiek önfeledten m~latták az időt. A rendez-
vények főszervezőit kérdeztük arról, hogy ho-
gyan is élték meg ezt az időszakot.

Járdány Vanda
teOep�Opsi kppYiseOő�

„ B ec suktam a szemem 
és azt lá ttam,  hogy egész 
A b ony egyszerre tá nc ol 
és énekel.  K ip irult arc -
c al melegí tik kezü ket 
a forralt b oros b ögrét 
szorongatv a,  miközb en 
a gyerekek nev etv e kor-
c solyá znak.  F ényá rb an 
úszik a Főtér, és végre 
b eszélgetnek az emb e-

rek egymá ssal! J égp á lya,  
konc ertek,  fények,  forralt 
b or.  E z v olt az á lom,  és 
ú gy gondolom,  az ad-
v enti rendezv énysorozat 
minden v á rakozá st felü l-
mú lt.  M egmutattuk,  hogy 
ha egy rendezv ényt szí v -
v el,  lélekkel adunk az 
ab onyiaknak,  akkor me-
leg szívű lesz a fogadta-
tá s is.  A zt kí v á nom,  hogy 
irá nymutatá s legyen ez 
minden rendezv ényen 
dolgozó nak ezentú l.  A  
sok-sok segítő kéz kö-
zü l v an egy olyan,  aki a 
legjob b an megérdemli a 
v astap sot! I z só  B aláz s.
N élkü le nem sikerü lt v ol-
na.  M egc siná ltuk?  I gen!”

Izsó Balázs, a Város-
fejlesztési Bizottság 
eOn|kKeOyettese�

„Nagyszerű és feleme-
lő érzés volt látni, hogy 
mennyien részt v ettek 
az adv enti rendezv énye-
inken,  hogy mennyien 
v agyunk mi,  ab onyiak.  
Lá thattuk,  hogy igenis 
v an létjogosultsá ga az 
ilyen és hasonló  közös-
ségépítő rendezvények-
nek.  A  rengeteg kedv es 
szó ,  a szinte kézzel fog-
ható  öröm és elégedett-
ség,  a téren futká rozó  
gyerekek és forralt b ort 
szürcsölő emberek kö-
zött sétá lv a és most,  erre 

v isszatekintv e mondha-
tom,  hogy minden fá ra-
dozást és befektetett időt, 
energiá t megért ez az 
ü nnep v á rá s.  T ermészete-
sen nem szab ad megfe-
ledkeznü nk azokró l,  akik 
nélkü l nem lett v olna 
ilyen szép adventi idősza-
kunk.  A  v á ros v ezetése,  
vagyis a képviselő-testü-
let egy emb erként á llt a 
kezdeményezés mögé,  az 
ab onyi v á llalkozó k anya-
gi tá mogatá ssal,  magá n-
személyek sajá t idejü ket,  
energiá jukat felá ldozv a 
segí tettek,  hogy mindez 
létrejöjjön.  Örü lök,  hogy 
szervezőként részese le-
hettem ennek az „ A b onyi 
c sodá nak” ,  és í gérhetem,  
a jövőben is mindent 
meg fogunk tenni annak 
érdekéb en,  hogy b ü szkén 
mondhassuk,  jó  ab onyinak
lenni,  szeretü nk itt élni és 
összetartunk –  M I ,  A B O -
N Y I A K !”

A z adv enti rendez-
v énysorozatot a kö-
vetkező vállalkozások 
tá mogattá k: F errob au 
B t. ,  Lilaaká c  É tterem és 
P anzió ,  T ü kör- G ép  K ft.  
–  P ezal &  S irl termé-
kek forgalmazó ja,  G edi 
P ress,  H aj- S za S tú dió ,  
Mészáros Vendéglő, 
B ene Lajos –  A gro- W ay 
Kft., /őrinczy Mihály 
E V ,  S G N  S teel K ft. ,  K o-
má romi gép ,  M a- B au 
K ft. ,  V arga A ttila E V ,  
R ozsdá s K ft. ,  E sp eranza 
shop ,  K elemen B éla –  
Cső-���� Kft., Szebe-
ni Péter, 5a൵ ai /ászló 
( G uszti) ,  K elemen M un-
kagép  J av í tó  K ft. ,  A b o-
szol K ft. ,  M olná r S w eet 
T eam K ft. ,  V anda J á -
tékb olt,  K LB  K ontí r B t.  
Könyvelőiroda, 5occo 
G yrosb á r és étterem –  
C egléd

Gyerekek a Hivatalban!
3eWő =VoOW pol gá rmester 
meghí vá sá ra januá r 13-
á n a P olgá rmesteri H iva -
talba  érkeztek a S omogyi 
I mre Á ltalá nos I skola 6. 
m osztá lyá nak tanulói , 
akiket a városvezető sze-
mélyesen ve zetett v égig 
az ép ül eten. V elük tartott 
az iskola igazgatónője, 
Kaz inc z yné  J uh ász  I l-
dik ó  és .iriOy %orEiOa
osztályfőnök. A nebulók 
be tekintést nyerhettek 
az önkormá nyzat kép-
viselő-testületének mű-
ködésébe  is, a gyerekek 
egyike já tszotta a po lgá r-
mester szerepé t az ü lés-
terembe n. V olt,  aki al-
pol gá rmester lett egy pá r 
pe rc re a gyerekek közül , 
volt, aki pedig jegyző, a 
többiek a képviselő-tes-
tül et tagjainak szerep ébe  
búj tak. S zava ztak is egy 

be szá moló témá já ba n, 
K azinc zyné J uhá sz I ldi-
kóna k a diá kpo lgá rmes-
ter tett fel kérdést a kül -
téri kézilabda pá lyá va l 
kapc solatba n, melyre a 
kapot t vá laszt egyhangú 
igennel szava ztá k meg 
a gyerekek. S zó esett a 
terve zett vá rosi gyerek-
napr ól  is, mellyel kap-
c solatba n a pol gá rmester 
faggatta a gyerekeket,  
hogy milyen pr ogramok-
ra jönnének el szí ve sen. 
A  gyerekek kéréseit 
mindenképpe n be  fogjá k 
épí teni a pr ogramtervbe .  
A  vá rosi gyereknapot  
ebbe n az évbe n a terve k 

szerint a Városháza előt-
ti téren rendezik meg.
 A  gyerekek és a ve lük 
tartó felnőttek ezek után 
a pol gá rmester irodá já ba  
tartottak, majd az O k-
má nyirodá t is megmu-
tattá k nekik, miutá n ka-
kaóva l és pogá c sá va l is 
megvendégelték őket. 
Pető Zsolt polgármes-
ter lapunkna k elmond-
ta, hogy szeretne ebből 
hagyomá nyt teremteni, 
és több alkalommal is 
szeretne az iskolá sokat a 
hiva talba n fogadni.

            L V
mindenképpe n be  fogjá k 
épí teni a pr ogramtervbe .  
A  vá rosi gyereknapot  
ebbe n az évbe n a terve k 

hiva talba n fogadni.
            L V
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Összehangolják a városi rendezvényeket
J anuá r 1 5 - én délutá n az A b onyi 
/ajos Művelődési Házban gyűltek 
össze azon érintett intézményve-
zetők, akik rendezvényeket szer-
veznek Abonyban. A megbeszélés 
szerepel a Humánpolitikai %izott-
ság munkatervében, mondta el la-
punknak Korbé ly C sabáné , a szak-
bizottság elnöke, aki hozzátette, 
hogy a megbeszélést vele együtt 
szorgalmazta Kó k ai- D u dinsz k y 
M ó nik a gazdasági alpolgármes-
ter és 3eWő =VoOW polgármester is. 
Korábban az egyes szervezőktől 
bekérték azokat a rendezvénye-
ket egy felhívás alapján, melyek 
a ����-as terveikben szerepel-
nek. Ezeket összesítették, illetve 
kiegészítették a programmegbe-
szélésen. Pető Zsolt polgármester 
arra kérte a jelenlévőket, hogy a 
későbbiekben legyenek szívesek 

részletezni az egyes rendezvé-
nyeikre beadott költségigényüket, 
mert a költségvetés tárgyalásakor 
ez fontos momentum lesz. Kó-
kai-Dudinszky Mónika gazdasági 
alpolgármester felajánlotta a se-
gítségét abban, hogy egy táblázat-
ban összesíti a költségigényeket.
 Korbély Csabáné, a Humánpo-
litikai %izottság elnöke lapunk-
nak elmondta, hogy a megbeszé-
lés, melyet ebben a formában a 
város történelmében először ren-
deztek meg, nagyon sikeres volt. 
„A cél többek közt az volt, hogy 
összehangolhassuk a rendezvé-
nyeinket úgy, hogy ne legyenek 
ütközések, ne szervezzenek az 
érintettek egy napra, vagy teljesen 
ugyanabban az órában programo-
kat. 5endkívül széles a paletta, ez 
alapján áll majd össze a komplett 

rendezvényterv. %e fogjuk vonni 
az egyeztetésbe a civil szerveze-
teket is, gondolok itt a sportegye-
sületekre is. %ízom abban, hogy 
mindenki megelégedésére szolgál 
majd Abony Város rendezvény-
terve, melyben oroszlánrészt vál-
lal a kiváló szakmaisággal mű-

ködő létesítményünk, az Abonyi 
/ajos Művelődési Ház. A rendez-
vénytervet a képviselő-testület a 
költségvetéssel együtt fogadja el. 
Köszönöm minden résztvevő se-
gítő támogatását!” – mondta Kor-
bély Csabáné.

Lőrinczy Veronika

7öbb szempontból is újdonság-
nak számított az idei év első
véradása Abonyban. A korábban 
megszokottól eltérően délutáni 
időpontban zajlott, 13 és 1� óra 
között. �� véradó adta önként a 
vérét, hogy segíthessen a bete-
geken, akiknek ezúton is hálá-
san köszönjük önzetlenségüket. 
A másik különlegessége az alka-
lomnak az volt, hogy a Szolnoki 
Hetényi Géza Kórházból érkezett 
a vérellátó szakmai csapat, akik 
idén januártól átvették a Ceglédi 
7oldy Ferenc Kórháztól az abonyi
véradások lebonyolítását. Azt kell 
hogy mondjam, kedvességükkel 
és szakértelmükkel mindenkinek 
szimpatikusak lettek, így a kö-
vetkező alkalmakon már ismerős-
ként köszönthetjük őket.
 7ovábbi különlegességként 

emelném ki az abonyi önkéntes 
véradószervezői csapatot P inté r 
=VXzVanna vezetésével, akik nagy 
erőkkel vetették bele magukat a 
munkába, így már el is kezdték 
frissíteni az abonyi új és rend-
szeres véradók nyilvántartását. 
Én személy szerint, mint Vörös-
keresztes véradófelelős átadom a 
stafétát Vank 1inGornp ,Ooninak�
aki szintén részt vett a szerdai
véradáson. Kérem kedves véradó-
inkat, hogy forduljanak hozzá 
bizalommal a jövőben, illetve ez-
úton is kívánok neki sok sikert a 
munkájához.
 A következő alkalom a meg-
szokott időben lesz, mint ahogy a 
tavalyi évben, szerdán 9 és 1� óra 
között március 18-án.

VaVYiri LiVzOynp *XOyiV 6ziOYia
terül eti munk atárs

0aJyar V|r|VkereVzW 
3eVW 0eJyei 6zerYezeW �� Vz� Wer�OeW

0egkezGőG|tt a renGrakis a 
3iaccsarnok eOőtti ter�Oeten�
Az A%2K2M Nonpro¿ t Kft. 
munkatársai elbontották az ön-
kormányzati tulajdonú, romos 
állapotú épületet a Piaccsarnok 
előtti területen. Köszönjük, és  
bízunk abban, hogy hamarosan 
további „tereprendezés” is törté-
nik!                                       LV

SIKERES VOLT A JANUÁRI 
9e5$'É6 $%21<%$1�

0egt|rtpnt az ereszcsatorna�
rendszer cseréje 
az (gpszspgmegőrző .|zpont 
pp�Oetpn
Abony Városa nevezetes a műem-
lékekről, melyek közül több is ön-
kormányzati tulajdonban van. Az 
előző városvezetés több műemlék 
felújítására pályázott, köztük a volt 
Sívó-kúria rekonstrukciójára is. 
Mindemellett önerőből 
újíttatta fel az ereszcsa-
torna-rendszert a he-
lyi önkormányzat. Az 
Abofer-%au Építőipari 
Kft. megbízási szerző-
dés szerint dolgozott.
 Abony korábbi és 
mostani városvezeté-
se is mindent megtesz 
annak érdekében, hogy 

régi szép épületeink megmarad-
hassanak az utókornak, ennek 
megfelelően a későbbiekben is pá-
lyázatokat kívánnak benyújtani.                                                              

LV
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Megalakult a Vörös kód Bizottság Abonyban
3eWő =VoOW pol gá rmester kezde-
ményezésére januá r 9- én meg-
alakult A b onyba n az úgyne ve zett 
V örös kód B izottsá g, melynek 
feladata a nehéz élethelyzetbe n 
lévő lakosok segítése az e[trém 
hideg időszakban. Abonyban az 
ezzel kapcsolatos jelzőrendszer 
évek óta remekül működik, ennek 
ellenére fontos a szakembe rek fo-
lyamatos egyeztetése a témában. 
E miatt egyeztettek a P olgá rmes-
teri Hivatal, a rendőrség, a Csa-
ládsegítő Szolgálat munkatársai. 
A  c él az, hogy egyetlen abonyi  la-
kos se kerüljön krízishelyzetbe a 
téli időszakban, és kapja meg azt 
a segítséget, amellyel átvészelheti 
a telet.
 M ég 2017- be n döntöttek orszá -
gosan a vör ös kód intézményé-
nek bevezetéséről. Ez azt jelenti, 
hogy ha e[trém hideg jön, akkor 
kiadják a vörös kódot. Ez elsősor-
ba n a szoc iá lis ellá tó rendszerbe n 

dolgozóktól kíván még nagyobb 
oda¿ gyelést a nagy hidegben, de 
részt ve sz be nne a pol gá rmesteri 
hivatal és a rendőrség is. A Vörös 
kód akkor lép életbe  orszá gosan, 
ha a levegő hőfoka mínusz 1� 
Celsius-fok alá csökken. D eák -
np 2roVz =VXzVanna� a Ceglédi 
T öbbc élú K istérségi T á rsulá s H u-
mán Szolgáltató Központjának 
intézményvezetője a megbeszélé-
sen elmondta, hogy ők természe-

tesen nem várják meg az e[trém 
hideget, mindenkinek segítenek 
efelett a hőmérséklet felett is. 
Az intézményvezető ugyanakkor 
hangsúl yozta, hogy c sak azon 
tudnak segíteni, aki ezt hagyja. 
Sajnos a segítségről való lemon-
dá s az á llampol gá r joga, és erre 
Abonyban is van példa. Ennek 
ellenére ők mindent megtesznek, 
hogy az e[trém hidegnek ne le-
gyenek áldozatai.

 A  V örös kód B izottsá g ül é-
sén részt ve tt .orEpOy &VaEinp�
A bony V á ros Önkormá nyzat 
H umá npol itikai B izottsá gá nak 
elnöke is,  aki szintén sokat tesz 
annak érdekébe n, hogy elesett és 
segítségre szoruló embertársaink 
ne legyenek bajban. A bizottsá-
gi elnök asszony kiemelte annak 
fontossá gá t, hogy a szomszédok-
nak is ¿ gyelniük kell egymásra, 
ezzel sok tragédia megelőzhető. 
Pető Zsolt polgármester a meg-
beszélés végén kérte, hogy írja-
nak leve let a há ziorvos oknak és 
a védőnőknek, és vonják be őket 
is a jelzőrendszerbe. A megbeszé-
lésen a jelenlévő szakemberek ki-
emelték az Abonyi Karitász Szol-
gá lat á ldozatkész munká já t, mely 
szerve zettel szintén folyamatosan 
együttműködnek.

Lőrinczy Veronika

MEGA JÁTSZÓHÁZ: 2020. FEBRUÁR 2. – Varga István Városi Sportcsarnok!

Tisztelt Lakosság!
Együtt, összefogással állítsuk meg a 
szemetelést, az illegális hulladékle-
rakásokat az erdeinkben és váro-
sunk határában!
Amennyiben háztartásában na-
gyobb mennyiségű hulladék hal-
mozódik fel (mint amit heti/ 
zöldhulladék és szelektív hulladék 
esetén havi rendszerességgel el-
szállít a hulladékszolgáltatási közszolgáltató NHSZ Szolnok Közszolgálta-
tó 1onproÀ t Kft.�, kizárólag engedéllyel rendelkező vállalkozót bízzanak 
meg hulladékuk elszállításával.
�  Abony vonzáskörzetében az alábbi engedéllyel rendelkező vál-
lalkozások foglalkoznak konténeres sitt-, hXlladékelszállttással�

�  Adamol .ft., 6zolnok� ���-������-8���
�  1+6= 6zolnok .özszolgáltató 1onproÀ t .ft., 6zolnok�
���-����11-���, ���-����11-���

�  DXna²7isza .özi +Xlladékgazdálkodási 1onproÀ t .ft.,
&egléd� ���-������-1��, ���-����11-���

�  Morzsa )Xvarozó .ft., &egléd� 
���-��� ���-���� , ���-��� �1�-���

Abony Város Önkormányzata ezúton tájékoztatja a lakosságot, hogy 
amennyiben a háztartási hulladékának, építési törmelékének és egyéb 
hulladékainak elszállításával hulladékszállítási engedéllyel nem rendelkező 
„vállalkozásokat” bíznak meg, ezen „vállalkozók” sajnos az esetek túlnyo-
mó többségében a határba és erdős területeinkre rakják le a hulladékot, 
szennyezve és károsítva ezzel a lakóhelyünket, környezetünket.

7artsXk tisztán településünket, vigyázzXnk a környezetünkre!

Isten éltesse!
3eWő =VoOW pol gá rmester és Gr� (Je�
Gy =VoOW alpol gá rmester otthoná ba n 
köszöntötte 9�. születésnapja alkal-
má ból  +eJeGĦV ,VWYinnpW� akinek 
ezúton is kívánunk sok boldogságot 
és tová bbi  jó egészséget, szerettei 
körébe n eltöltött hosszú éve ket! I s-
ten éltesse soká ig!

Figyelem! Megint unokázós csalók bukkantak fel!
A Pegelőzés az elsődleges feladat 
az ~g\nevezett Ä8NO.È=ÏS´ 
Fsalás elleni védekezésEen�
A Fsalyk Pinden esetEen�
�  Az idős ePEeUek Sénzét, éUtékeit 
ig\ekeznek PegszeUezni�

�  7elefonon �vezetékes� keUesik fel 
őket�

�  /egendával állnak elő, aPel\ 
töUténet alaSMa eg\ közeli Fsa�
ládtagot éUt kUtzisKel\zet vag\ 
Ealeset�

�  /elki n\oPást g\akoUolnak, ki�
KasználMák az idős ePEeUek Ki�
széken\ségét, Myindulatát�

�  ,dős áldozataikat véletlenszeUĦ�
en, de akáU előUe elteUvezett Py�
don is kiválasztKatMák�

APenn\iEen KozzátaUtozyval, 
unokával kaSFsolatEan keUesik, 
szakttsa Peg a telefonKtvást�

BON7SA A 9ONA/A7�
+aladéktalanul veg\e fel a kaS�
Fsolatot a Pegnevezett Fsaládtag�
gal, PeUt tg\ tudMa ellenőUizni a 
Ktvás valydiságát�
Ne adMon át Sénzt, éUtéktáUg\at 
senkinek�
BĦnFselekPén\ g\an~Ma esetén 
azonnal éUtesttse a UendőUséget 
a ��� vag\ ����es segél\Ktvyszá�
Pon�

3est 0eg\ei
5endőU�főkaSitán\ság

BĦnPegelőzési Osztál\
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A doni tragédiára 
emlékeztünk

A  doni katasztróf a a magyar törté-
nelem egyik legnagyobb tragédi-
á ja, amely rengeteg c salá d életét 
tette tönkre. Szülőket és gyer-
mekeiket, férjeket és feleségeket 
szakí tott el egymá stól . I degen 
földön, a kí méletlen hidegbe n, a 
támadó erők gyűrűiben hullott a 

magyar vé r, amely örökre a D on 
pa rtjainak köve ibe  ivódot t.
 Az elkeserítő helyzetet növel-
te, hogy az 194 5- be n ve reséget 
szenvedett és orosz erők által 
megszá llt M agyarorszá gon nem 
lehetett nyíltan beszélni erről a 
tragédiá ról , c sak a rendszervá ltá s 

után. Pedig Abony is kivette a ré-
szét a harc okból , az á ldozatokból  
és a könnyekből.
 Minden év január 1�-én a Szent 
István 5ómai Katolikus temp-
lom előtt emlékezünk meg erről 
a szörnyű eseményről, az elesett 
katoná król  és po lgá ri á ldozatok-
ról . I dén J uhás z né  L engyel M ária, 
a Kinizsi Pál Gimnázium történe-
lem–a ngol szakos taná ra mondott 
b eszédet,  P oz sonyi Krisz tina 1 1 .  C
osztályos tanuló szavalt, illetve a 
K éknefelejc s D alkör is énekelt. 
M olnár P é ter espe res pl ébá nos 
úr  á ldá st mondott. A  doni emlék-
zászló a római katolikus temp-
lomba n kerül t elhelyezésre.
  A  doni katasztróf a má r „ c sak”  
fekete- fehér képs orozat a történe-
lemkönyve kbe n, de még ma is él 
olyan lakos, aki emlékszik arra, 
mi történt akkor. ė B í ró B é la, aki 
tava ly ünne pe lte 100. szül etés-
napj á t. S zá má ra a doni tragédia 
nem történelem, hanem életének 
a múl tja.
 E gy olyan múl t, amely kitöröl-
hetetlenül  a magyar történelem 
legszomorúbb f ejezetévé  vá lt.

J andác sik  P ál

0egkezGőG|tt a 
rehabilitációs 
foglalkoztatás 
Abonyban:
mir �� Iő GoOgozik�
Ahogyan lapunk arról 
be szá molt, a K ÉZ -
0ĥ ± az (5)O�va l 
és a )ė.()(- ve l 
közösen – M agyar-
orszá g legnagyob b, megvá ltozott 
munkaképességűeket foglalkoztató 
állami tulajdonú társasága, mely 
Abonyban megváltozott munka-
képességű munkavállalók számára 
hirdetett meg munkalehetőséget. 
Könnyű ¿ zikai munkáról van szó, 
pa pí rtermékek összeá llí tá sa a fel-
adat az akkreditá lt rehabi litá c iós  
foglalkoztatá sba n. Lapz á rtá nkkor 
érkezett meg a hí r, hogy a dolgozók 
első csoportja már munkába is állt, 
összesen 1� fő dolgozik jelenleg.
A létszámot folyamatosan bővíte-
nék, összesen 3�-�� főnek szeretné-
nek helyben munkát adni.

gnt is éUdekelné a PunkaleKe�
tőség" 7eleSKel\�kön, �zeP�k�
Een szePél\esen leKet éUdeklődni, 
Melentkezni AEon\Ean, a Pegfele�
lő igazolásokkal, SaStUokkal 0ol�
náU eva kolléganőnknél, a )�g�
getlenség utFa �� alatt�

L V

mir �� Iő GoOgozik�
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A z utolsó adve nti gyertya meg-
gyúj tá sá nak ünne ps égén részt 
ve tt és fellépe tt az E gyedül  N em 
M egy A lapí tvá ny, akik a K ini-
zsi P á l G imná zium diá kjaiva l 
közösen szí ve t és lelket melen-
gető műsort adtak. Köszönjük a 
gimis diá koknak azt, hogy nagy 

szeretettel fordulnak sérül t em-
be rtá rsaink felé, ezzel bol dog 
ór á kat adva  nekik, és pe rsze 
mindazoknak, akik lá thatjá k 
őket közös szerepléseik alkal-
mával. A Kultúra Házában való-
ba n égig ért a szeretet!

L V

December �-én Hejőkeresztúron rendezték meg az 2rszágos 7áb-
lajá ték ve rsenyt,  ahol iskolá nk 2 c sapa ttal indult el, 5 alsós  és 5 fel-
sős diákkal. A táblajáték szakkör már a Somogyi iskolában hagyo-
má nynak szá mí t, í gy olyan gyermekeket sikerül t felkészí teni, akik 
kiállták a megmérettetést. 5endkívül szép eredmények születtek, 
hiszen iskolánk csapata 3. helyen végzett összesítésben az országos 
eseményen.
 E gyéni ve rsenyszá mba n az alsós ok ve rsenyét -XKiVz *erJő �. m 
osztályos tanuló megnyerte.

%őVzpny ,zaEeOOa �. m osztályos tanuló �. helyezést ért el, %irWIai 
.riVzWiin �. m osztályos tanuló �. helyezett lett, valamint a felsősök 
kategóriában %alogh Pál �. m osztályos tanuló 8. helyezést ért el.
 Felkészítőjük )ariGy &ViOOa tanárnő.

A z abonyi  K inizsi P á l G imná -
ziumban magas szintű oktatás 
folyik, melynek legjobb fokmé-
rője, hogy az itt végzett diákok 
többs ége oda nyer felvé telt, aho-
vá  készül , és ahol tová bbt anulni 
szeretne.
 A z elmúl t tanévbe n a nyelvi  
előkészítő osztályban érettségi-
zett diákok ���-a szerzett kö-
zépf okú kompl ex nyelvvi zsgá t, 
és ���-a tanul tovább a tervei 
szerint. Jellemzően mezőgazda-
sá gi mérnök, a hadtudomá nyi és 
honvédtisztképző karon katonai 
logisztika és katonai üzemeltető, 
programtervező-informatikus, 
mérnökinformatikus,  ó v odap e-
dagó gus,  sp ort-  és rekreá c ió szer-
vező, villamosmérnök szakokat 
vá lasztottá k, illetve  néhá nyan 
2KJ-s képzésben vesznek részt. 
A  tová b bt anuló á ltalá nos isko-
lá sok közül  vá rjá k azokat a di-
á kokat, akik a kihí v á sokkal teli 
korunkba n nyugodt, kiegyensú-
lyozott körül ményeket keresnek 
középfokú tanulmányaikhoz.
 Január 18-án több mint száz 
diá k ve sz részt az iskolá ba n 
írásbeli felvételi vizsgán. .a�
YecVinVzkinp 3iO (rika igazga-
tónőt kérdeztem arról, hogy mi 
vá r azokra a diá kokra, akik az 
abonyi  gimná ziumot vá lasztjá k, 
hogy mibe n má s ez a suli, mint 
a többi , és miért érdemes itt ta-
nulni.
 „Itt a nyelvi előkészítő osz-
tá lyba n olyan intenzitá ssal ta-
nuljá k a diá kok mindkét idegen 
nyelve t, a németet és az angolt 
is, hogy középi skolai tanulmá -
nyaik alatt tudnak a fő idegen 
nyelvből középfokú komple[ 
nyelvvizsgát tenni. Egyre töb-
be n vá lasztjá k a német nyelve t 
érettségi tantá rgyként és nyelv-
vizsgára is. A tavalyi évben, 
a nyelvi előkészítő osztállyal 
induló osztá lyba n érettségizett 
�� diákból 13 nyelvvizsgával 
zá rta a gimná ziumi tanulmá -
nyait. Van, aki emelt szintű an-
gol érettségit tesz, és í gy szerez 
nyelvvizsgát. Ez nagyon fon-
tos, mert be  lehet szá mí ttatni 
a továbbtanuláskor. Négy an-
gol és két német tanárunk van.
A következő tanévtől ismét in-
dul az öt évf olyamos nyelvi  
előkészítős osztály. Ennek már 
nagy hagyomá nya v an, nagyon 
keresett a diá kok és szül eik kö-
rében. Ezenkívül indul négyosz-

tá lyos gimná ziumi osztá lyunk 
is, hagyományos tantervvel. Ez 
az osztá lyunk több nyire az érett-
ségire készí t fel, majd szakmá t 
tanulnak a diá kok, néhá nyan 
nyelvvi zsgá znak, tová bbt anul-
nak. Nálunk lehet honvédelmi 
alapi smeret tantá rgyat is tanul-
ni, vannak Ceglédről is diákja-
ink, akik kifejezetten ezért jön-
nek hozzánk. Ez jó alapot adhat 
arra, hogy később katonai vagy 
rendőri pályát válasszon magá-
nak a diákunk. 7ovábbtanulnak 
diá kjaink a N emzeti K özszolgá -
lati Egyetem Hadtudományi és 
Honvédtisztképző karon, az Al-
tisztképzőn, illetve választhat-
ják a 5endőrtiszti kart is. 5end-
szeres kapc solatba n va gyunk az 
MH 8�-os Szolnoki Helikopter 
%ázissal. 0iGi LaMoV alezredes 
úr  a kapc solattartó nk, és szemé-
lyes kapc solatunk va n Gr� .oOOer 
J óz sef  dandártábornok úrral is. 
A z iskolá nkba n kivá ló pe dagó-
gusok dolgoznak, négyünkne k 
mesterfokozata van. Sokan nagy 
tapa sztalattal rendelkeznek, és 
büs zkén mondhatom, hogy több 
olyan taná runk va n, aki ná lunk 
vol t gimnazista, és innen ment 
felsőfokú iskolába. Az iskola 
méretéből és a szemléletmódból 
is adódi k, hogy amennyibe n a 
diá k igényli, és va lóba n pa rt-
ner be nne, akkor személyesen, 
kül ön is foglalkozunk ve le, se-
gí tünk neki a felkészül ésbe n”  
– mondta el lapunkna k K ave -
c sá nszkiné P á l E rika igazgató-
nő.

A  K inizsi P á l G imná zium hí rei-
vel későbbi lapszámainkban fo-
lyamatosan talá lkozhatnak!

K eressék fel az iskola honlapj á t 
is� http���ZZZ.kinizsi-abony.hu�
new /

Lőrinczy Veronika

Szeretettel vár a Kinizsi Gimi! Égig érő szeretet

Somogyis siker az Országos 
Táblajáték versenyen
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SPORTCSARNOK HÍREK
A  V arga I stv á n V á rosi S p ort-
c sarnok az elmú lt hó nap okb an 
különböző változásokon, át-
alakí tá sokon esett á t.  A z egyik 
legfontosabb, hogy a balesetve-
szélyes törött/ foltozott p alá nkok 
helyett egy teljesen ú j p alá nk-
rendszer került kiépítésre, mely 
stab ilab b  és megakadá lyozza a 
p alá nkok feletti á tugrá lá st.  E zen 
kívül az összes öltözőben ener-
giatakarékos, mégis nagyobb 
fényerejű lámpák�led panelek 
lettek felhelyezv e.  E zutá n kö-
v etkezik majd a festés és hib aja-
v í tá s.  A  v á ros v ezetése segí tsé-

gével terveink között szerepel, 
hogy egyesév el teljesen felú jí t-
suk az öltözőket új burkolatok 
és szaniterek felhelyezésév el.  
��19 őszétől szelektív konténer 
is megtalá lható  az intézmény te-
rületén, amely már nagyon szük-
séges v olt a rendezv ényeken 
keletkező rengeteg műanyag pa-
lac khulladék miatt.  A z év ek ó ta 
nem használt szellőző�elszívó 
rendszert sikerült megjavítani, 
beüzemelni, amelyet kitisztí-
tá s utá n v égre lehet haszná lni a 
nyári meleg időben zajló terem-
tornákon, versenyeken.

 A  p ortahelyiséget is sikerü lt 
felújítani. A küzdőtéren min-
den kapura új hálók kerültek, az 
egész intézmény terü letén lom-
talaní tá sra kerü lt sor.  E zen kí v ü l 
nagyon sok ap ró  v á ltozá s tör-
tént, hogy minél jobb körülmé-
nyeket tudjunk b iztosí tani sp or-
toló ink és v endégeink szá má ra! 
E gész év b en rengeteg szí nv o-
nalas rendezvényt szervezünk, 
melyekre sok szeretettel v á rjuk 
Önöket!
 K öv essenek Önök is közös-
ségi oldalunkon! Friss hírek, in-
formá c ió k folyamatosan:
http s:/ / w w w . fac eb ook. c om/
sp ortc sarnokabony

N agy Tamás intézményvezető

.upagyőztes Oett
az ,mperiiO�%arnaEir

Január második hétvégéjén két napra benépesült labdarúgókkal, 
szurkolókkal az abonyi sportcsarnok, ahol az ��� ezer forint össz-
díjazású, remek hangulaltú tornán összesen �� csapat küzdött a he-
lyezésekért. Parázs, izgalmas, többségében sportszerű mérkőzések 
vá rtá k a kilá togatóka t. A  G enerá l K ontakt kispá lyá s labda rúgó kupá t 
egy abonyi játékosokat is felvonultató gárda, az IMPE5IÁ/-%A5-
NA%Á5 FC nyerte. Szeretettel gratulálunk!

PROGRAMAJÁNLÓ
Január 31. Kézilabda diák-
olimpia, február 2. MEGA 
játszóház, február 7. Kézi-
labda diákolimpia, február 
8. Birkózóverseny, február 
9. Nagy Gábor emléktor-
na, február 15. Sportbál, 
február 16. Felnőtt fér�  
kézilabda-mérkőzés, feb-
ruár 22. I�  leány kézilab-
da-mérkőzés, február 23.
Labdarúgótorna a helyi 
amatőr csapatoknak, feb-
ruár 29. Fér�  felnőtt kézi-
labda-mérkőzés

$z aEonyi 1agy *ergeOy 
a g|r|g pOYonaOEan Mitszy 
csapatKoz igazoOt

N agy Gergely, aki a mai napi g 
abonyinak vallja magát, január 
8-án Görögországba utazott, és 
ott aláírta azt a szerződést, mely 
szerint a kiváló kapus, a pálya-
futását az abonyi KID FC-ben 
kezdő játékos, a görög élvonal-
beli bajnokságban szereplő AE 
/áriszánál folytatja pálya-
futását. Nagy Gergely �� 
éves, legutóbb a Paks 
hálóját őrizte. Szi-
gorú orvos i 
v izsgá -
lato -
kon 
i s 
á t -

esett Nagy Geri, és minden 
rendben találtatott nála. Így, 
ha jól alakulnak a dolgok, ak-

kor má r aká r a hétvé -
gén keretbe  is kerül -
het az A risz ellen.
A  képe n N agy G er-

gely éppe n a 
szerződését 

í rja alá  a 
m e n e -
dzserrel, 
T h eo f i -
los Ka-
rasav v i -
dis- szal.

Lőrinczy 
Veronika
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 További sok szép sportsikert 
birkózóinknak!

A  közelmú ltba n 3eWő =VoOW pol gá rmester részt ve tt az A bo-
nyi B irkóz ó C lub hagyomá nyos évz á ró va c sorá já n, ahol a 
legjobb eredményeket elért spor tolóka t dí jaztá k. A z évz á ró 
alkalmá va l megbe szélést folytattak a helyi önkormá nyzat 
és a sportegyesület közti együttműködési lehetőségekről is. 
A  rendezvé nyt megtisztelte személyes jelenlétéve l a N emzet 
S por tolój a, az A bonyi  B irkóz ó C lub tiszteletbe li elnöke, V ar-
Ja -inoV is, a ki tava ly ünne pe lte 80. s zül etésnapj á t.

A Grundbirkózó Diákolimpia 
2rszigos '|ntőMpEe Mutott a 
Somogyi Imre Általános Iskola 
Oeiny ps À ~ csapata�

2 0 2 0 .  januá r 1 4 - én B udap esten 
kerü lt megrendezésre a terü leti 
döntő, ahol �� csapat küzdött a 
döntőbe kerülésért. A Somogyi 
iskola I .  korc sop ort ( 2 0 1 1 – 2 0 1 2 -
ben született� leány és ¿ ú csapata 
is a I I .  helyen v égzett,  és ezzel a 
2 0 2 0 .  feb ruá r 1 5 – 1 6 - á n P éc sen 
megrendezésre kerülő Grundbir-
kózó diákolimpiai döntőben kép-
v iselheti iskolá já t és v á rosunkat.  
Abonyból a Somogyi és a Gyulai 
Á ltalá nos I skolá k nagyon aktí -
v ak v oltak,  miv el 4 - 4  c sap atattal,  
közel 8 0  gyermekkel v ettek részt 
ezen a szí nv onalas v ersenyen és 
értek el szenzá c ió s eredménye-
ket.  Ó riá si küz delmeket, nagyon 
sok ügyes, tehetséges ¿ atalt lát-
hatunk a küzdő körökben.

E R E D M ÉN Y E K :

S omogyi I mre Á lt.  I skola I .  kor-
c sop ort 2 0 1 1 – 2 0 1 2 - b en szü letett 
leány és ¿ ú csapata II. hely
S omogyi I mre Á lt.  I skola I I .  kor-

c sop ort 2 0 0 9 – 2 0 1 0 - b en szü letett 
leá ny c sap ata I I I .  hely
S omogyi I mre Á lt.  I skola I I .  kor-
c sop ort 2 0 0 9 – 2 0 1 0 - b en szü letett  
¿ ú csapata  V. hely
Felkészítő tanárok� Szabó /inda, 
T ó th R ená ta
Gyulai Gaál Miklós Ált. Iskola  
I – I I .  korc sop ort leá ny c sap atai  
IV. hely
Gyulai Gaál Miklós Ált. Iskola  
I–II korcsoport ¿ ú csapatai VI. 
hely
Felkészítő tanárok� Szalinka 
S zil v ia,  P rá gai I lona
A  gyerekeket nagyon sok szü -
lő és az Abonyi %irkózó Club 
edzői, Molnár /ászló és /őrin-
c zy A ttila is elkí sérte.

Gratulálunk a gyerekeknek, fel-
készítő tanáraiknak és a szülők-
nek!

Lőrinczy $WWiOa
vezetőedző

Remek évet zárt a 
Fergeteg Triatlon!
A bonyba n a F ergeteg T riatlon 
S E  má r fogalom, hiszen 28 éve  
spor tolnak az abon yi egyesü-
letbe n kic sik és nagyok remek 
edzők mellett, és érnek el or-
szá gosan elismert szép ered-
ményeket. E zek mellett szá mos 
alkalommal szerve ztek rendkí -
vül  szí nvona las ve rsenyeket is. 
Az elmúlt esztendő is sok szép 
spor tsikerrel zá rult szá mukra.  
2019- be n há rom ve rsenyt ren-
deztek, á pr ilisba n  Ú jszilvá son 
a T ava szi D uatlon U tá npót lá s, 
S pr int R anglista és P araduat-
lon O rszá gos B ajnoksá got. 
J úni us 23- á n megrendezték a 
Mozgással az egészségedért! 
A qua tlon ve rsenyt, és dec em-
ber �-án a Mikulás Kupát az 
abonyi  spor tc sarnokba n, 22 
csapat részvételével. /apunk-
nak 0eGYeczky (GiW edző, az 
egyesület vezetője elmondta, 
hogy 2020- ba n is terve zik a 
rendezvé nyek folytatá sá t, és 
szeretnék ismét megszerve zni a 

F utA bony ve rsenyt és a terepf u-
tóve rsenyüke t, két év kihagyá s 
utá n. „ A z edzések vá ltozatla-
nok, a kitartá sunk rendül etlen.  
A z egyesül et fennmaradá sá nak 
és előrelépésének egyetlen útja 
a pá lyá zati forrá sok elnyerése.  
B í zunk az Önkormá nyzat és 
képviselő-testület sport iránti 
elkötelezettségébe n, tisz te le-
té be n és tá mogatá sá ba n. A z 
edzéseinkre vá runk ki c si ket és 
nagyokat. %ővebb in formációk� 
Medveczky Edit ��-����99-
4619, w w w .f ergetegabony .hu” .
 ��19-ben 1� országos baj-
nokságon indultak versenyzőik, 
14 spor tolój uk ért el orszá gos 
ba jnoksá gon 1–3. helyezést, 
12 ba jnoki aranyat, 6 ezüs t +  1  
c sapa t ezüs t, va lamint 9 br onz-
érmet hoztak haza A bonyba  a 
F ergeteg spor tolói , akik között 
gyerekektől kezdve felnőtteken 
á t szeniorokig minden korosz-
tá ly képvi selteti magá t.

L V
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Mély fájdalommal tudatjuk,  hogy 66 éves
korában, hosszan tartó súlyos betegségben elhunyt

P. Bálint Zsuzsa,
az Abonyi Napló korábbi munkatársa.

Zsuzsa másfél évtizeden keresztül írt cikkeket az 
újságba. Ezúton búcsúzunk Tőle, legyen könnyű az 

örök álom számára: az Abonyi Napló szerkesztősége

Pető Zsolt polgármester közösen lobbizik dr. Pusztai Dezsővel azért, hogy
az abonyiak méltó körülmények közt járhassanak tüdőszűrésre

Lapunknak Pető Zsolt, Abony Város polgár-
mestere elmondta, hogy tisztában van azzal, 
hogy az abonyi lakosság meglehetősen rossz 
körülmények közt kénytelen tüdőszűrő vizs-

gálatokon részt venni, annak ellenére, hogy a 
Kostyán Andor Rendelőintézetben rendelke-
zésre áll a célra kiválóan használható, a mo-
dern kor minden követelményének megfelelő 

berendezés. Az üggyel kapcsolatban a városve-
zető egyeztetett dr. Pusztai Dezsővel, a Kostyán 
Andor Rendelőintézet igazgatójával, és közö-
sen lobbiznak azért, hogy az abonyi lakosság 
a legmodernebb eszközökkel kapjon ellátást.
 Két megoldás is kínálkozik a gondok 
megoldására. Az egyik szerint a SANAMED 
végezné a tüdőszűrést, a Kostyán Andor 
Rendelőintézetben található modern rönt-
gengéppel, a másik variáció az, hogy tovább-
ra is a Törökbálinti Tüdőgyógyintézet szűr, 
de az abonyi rendelőben, a korszerű géppel.
 A tüdőszűrés ügyében Pető Zsolt, Abony 
Város polgármestere közösen írt levelet
dr. Pusztai Dezsővel az Egészségügyi Szakmai 
Kollégium Tüdőgyógyász Tagozat, Magyar 

Tüdőgyógyász Társaság elnökének, dr. Ostoros 
Gyulának, és ebben szakmai indokokat sorol-
tak fel annak érdekében, hogy remek körül-
mények közt valósuljon meg a tüdőszűrés a 
városban. Pető Zsolt polgármester a jelenleg 
szűrést végző Törökbálinti Tüdőgyógyintézet-
tel is felvette a kapcsolatot, de az intézmény 
kĳ elentette, hogy ők csak januárban tudnak 
szűrni Abonyban, így sajnos ebben az évben 
már a megszokott helyen történt meg a szűrés 
a Városi Strandfürdő területén. Bízunk benne, 
hogy Pető Zsolt és dr. Pusztai Dezső közös 
lobbitevékenysége eredményes lesz, és jövőre 
már a Dr. Kostyán Andor Rendelőintézetbe me-
het az abonyi lakosság a tüdőszűrésre.

LV

3eWő =VoOW pol gá rmester az A bonyi  N apl ót  arról  tá jékoztatta, 
hogy Gr� 1aJy 3pWer jegyző kinevezése ����. január 31-ével kö-
zös megegyezéssel megszűnik.

$Eonyi kpmpnyseprők OistiMa
I fj. S zalai L ajos, id. S zalai L ajos, B oros Attila,
K ozák Z oltán, K ozák S ándor, K ozák András,
K állai M ihály, C zakó  I stván
)orGXOMon KozziMXk EizaOoPPaO�

Az Abonyi Pingvines Ïvoda és 
%ölcsőde Cica-mica csoportja 
ezúton szeretné megköszönni 
Pető Zsolt polgármester úrnak és 
Abony Város Önkormányzat kép-
viselő-testületének, hogy lehető-
vé tették az óvodás gyermekek 
számára a jégpálya kipróbálását. 
Külön szeretnénk megköszönni 
az A b okom alkalmazottainak a 
segítőkészségét, amellyel a gyer-
mekek felé fordultak.

 Hatalmas élményben volt ré-
szünk, hiszen sok gyermeknek 
sajnos csak most volt lehetősége 
először kipróbálni, hogy milyen 
öröm és mekkora élmény a jégen 
korcsolyázni. A sok boldog arcot, 
a bátortalan, de izgatott lépéseket 
látni, átélni felejthetetlen volt!
 Köszönjük szépen!

&ica�Pica cVoSorW yYoGiVai� 
SeGaJyJXVai pV a SeGaJyJiai 

PXnkiW VeJtWő GaMka npni

Köszönik az ovisok a jégpályát!

TÁJÉKOZTATÁS
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3eWő =VoOW p olgá rmester: „ A  K o-
má romi G ép  K ft.  meghí v á sá nak 
eleget tév e ma meglá togattam 
a c ég gyá rtó ü zemét.  A  lá tottak 
alapján ismét meggyőződtem 
arról, hogy a Komáromi család 
v á llalkozá sa a tav alyi év b en mél-
tá n kap ta meg az É v  V á llalkozó -
ja címet. Komáromi %éla és ¿ a, 

A ttila kitartó  munká já nak és el-
hivatottságának köszönhetően az 
elmú lt hú sz év b en A b ony egyik 
meghatározó gazdasági szereplő-
jév é és az orszá g egyik p iac v eze-
tő mezőgazdasági gépgyártójává 
v á lt a c ég.  T ov á b b i sok sikert 
kí v á nok a K omá romi G ép  K ft.  
vezetőinek és dolgozóinak!”

Abonyban 2019-ben is számos igényes, 
illetve rendhagyó kulturális esemény 
történt. Az abonyi Kultúra Háza ren-
dezvényei közül csak néhányat szeret-
nénk kiemelni, amelyek a legnagyobb 
érdeklődésre tettek szert.
 A nyár egyik legizgalmasabb prog-
ramja a Mikes-tavi Tó Party volt, 
amely tavaly már ötödik alkalommal 
került megrendezésre. A Tarka Borjú 
Főzőverseny zavartalanul zajlott le. Az 
eredményhirdetés során szörnyű vihar 
csapott le a településre, de ez sem 
rettentette el a szórakozni vágyókat. 
A kitisztuló időjárás után újra embe-
rekkel telt meg a tó partja. Körülbelül 
háromezren látogattak el a rendez-
vényre. Az abonyi csapatok mellett 
a Groovehouse, a Fresh és a Kerozin 
szórakoztatta a közönséget.
 A fi ataloknak szánt megmérette-
tések: a József Attila Szavalóverseny, 
a Városi Versmondó Verseny és a 
Györe Csaba Helytörténeti Vetélkedő 
rengeteg iskolásnak okoztak örömet. 
Nyáron összesen négy tábor várta a 
gyermekeket a Kultúra Háza szerve-
zésében: a helytörténeti és helyisme-
reti tábor, kreatív tábor, „ismerkedés 

a kultúrákkal”, illetve a „Szeresd az 
állatokat!” tábor. A Kipp-kopp zene-
kar ugyancsak nagy sikerű koncertet 
adott a kisebbeknek.
 Kik látogattak el Abonyba 2019-
ben? Nálunk járt Malek Andrea a 
Studio11 Ensemble zenekarral Valen-
tin-napon, a Dumaszínháztól Dombó-
vári István, Bellus István, Kiss Ádám, 

Szobácsi Gergő, Hadházi László és 
Misumbe Dávid Dennis, Nyári Károly
és Nyári Aliz, augusztus 20-án Palya 
Bea, illetve a Yesyes zenekar, az idősek 
világnapi esten Peter Srámek. Szulák 
Andrea Molnár György és koncertzene-
karának vendégeként énekelt, Janza 
Kata Szabó P. Szilveszterrel lépett fel, 
decemberben pedig a sepsiszentgyör-

gyi Háromszék Táncegyüttes adta elő 
„A banda” táncprodukciót. Dr. Erdélyi 
Zsolt az észak-koreai diktatúráról, az 
„emberi bestiákról” pedig Doszpot 
Péter és Antal Gábor tartott előadást.
 Két horror témájú szabadulós játék 
is várta a borzongani vágyókat. „A 
vérfarkas éjszakája” a Kultúrházak éj-
jel-nappal programsorozat keretében 
futott februárban, októberben pedig 
a volt Vadaspark erdejében menekül-
tek a játékosok a feladványok után.
 A folytatás nem marad el! 2020-
ban is rengeteg izgalmas program 
fogja gazdagítani a várost, beleértve 
a helyi csoportok, illetve a vendég 
előadók műsorait. A hatodik Tó party 
tervezése elkezdődött, amely a retro 
vonalat fogja továbbvinni. A Biha-
ri Gyerekszínház és a Bihari Ifjúsági 
Stúdió javában próbálja „Az új király” 
című musicaljét, amely „Az oroszlán-
király” című rajzfi lmen alapul. Bálint 
gazda, Vastag Tamás, Rékasi Károly, 
Zorán, Charlie – csak néhány név, akik 
ellátogatnak majd a városunkba!

Kellemes kikapcsolódást kívánnak a 
Kultúra Háza munkatársai!

Kulturális visszatekintés

Látogatás a Komáromi gépnél
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 Rongálás a MÁV állomáson:
� emEert iOOttottak eOő
renGőreink� .|sz|nM�k�

December végén az esti 
órákban megint több, a pe-
ronon lévő váró üvegtáb-
láját verték szét az abonyi 
vasútállomáson. Ezúttal a 
vandáloknak nem volt sze-
rencséjük, rendőreink el-
kapták őket. %ízzunk abban, 
hogy ezzel vége lesz annak 
a sorozatnak, mely az abonyi 
MÁV állomáson keserítette 
meg a lakosság életét. Az 
esettel kapcsolatban hi va-
ta los tájékoztatást kértem 

Sz abóné  B erk i B iank ától , a 
megyei sajtószóvivőtől, aki 
elmondta, hogy�
 „A bejelentést követően 
a rendőrök az elkövetőket a 
helyszínen elfogták, majd 9 
személyt állítottak elő a ren-
dőr-kapitányságra. A Ceg lédi 
5endőrkapitányság %űnügyi 
2sztálya az ügyben rongá-
lás és csoportosan elköve-
tett garázdaság miatt folytat 
büntetőeljárást.”

Lőrinczy Veronika

 3ető =soOt poOgirmester EeMeOentpst tett
a szemetet iOOegiOisan 
ps �zOetszerťen eOsziOOtty ÅYiOOaOkozykµ eOOen
„ Január �-én egy terület-
bejárás során rendkívüli 
körülményeket tapasz-
taltam a „Nagyerdőben” 
és a „/ődomb” melletti 
dűlőúton. Ismeretlen sze-
mélyek illegális módon 
nagy mennyiségű kommu-
nális szemetet, valamint 
állati tetemeket helyez-
tek el. A látottak alapján 
valószínűsíthető, hogy a 
hulladékot valaki vagy 
valakik teherautóval, után-
futóval szállítottak a hely-
színre. A feltételezhetően 
üzletszerű lerakás miatt, a 
tűrhetetlen állapot felszá-
molása érdekében több in-
tézkedés mellett megkere-
séssel fordulok az illetékes 
hatóságokhoz, melyben 

ké  rem minden egyes hul-
ladékszállítást hirdető ma-
gánszemély és vállalkozás 
működési jogosultságának 
ellenőrzését. Hatósági el-
járás keretében intézkedést 
kezdeményezek az elköve-
tők felderítésére, a szabály-
sértési, illetőleg büntető 
eljárás lefolytatására. Fel-
hívom a ¿ gyelmet, hogy 

– a hulladékgazdálkodási, 
valamint a környezetvédel-
mi szabályok megsértése 
miatti eljárás elkerülése 
érdekében – hulladékszál-
lítási szolgáltatást senki 
ne vegyen igénybe kétes 
alkalmasságú, jogosulatlan 
személyektől” – mondta el 
lapunknak 3eWő =VoOW pol-
gármester

),*<(/(0�
A 6Á5*A )(D(/Ğ 
SZELEKTÍV 
HULLADÉK-
*<Ğ-7Đ (De1<(.
ÜRÍTÉSÉRE
A )(%58Á5 1�-e1 
.(=DĐDĐ +e7(1 
KERÜL SOR
A%21<%A1�

 hgyeOetes patikik
Február 3–9. BENU Gyógyszertár, február
10–16. Rozsnyai Patika, február 17–23. Csontos
Patika, február 24.–március 1. BENU Gyógyszertár

,Gpn az ipriOis ���
in kezGőGő Kpten 
Oesz OomtaOanttis
Az NHSZ közleménye 
szerint az NHSZ Szolnok 
Közszolgáltató Nonpro¿ t 
Kft. az Önkormányzattal 
közösen a ����. április 
��-i héten a közszolgál-
tatás keretében ingyenes 
közterületi /2M7A/A-
NÍ7ÁSI AKCIÏ7 szer-
vez Abonyban! Figyeljék 
ezzel kapcsolatos hírein-
ket!

+uOOaGpkuGYar az gn|k 
szoOgiOatiEan�
Az NHSZ abonyi hulladékudvarában az abonyi ügyfelek térítés-
mentesen elhelyezhetik a háztartásaikban keletkezett veszélyes 
hulladékokat, mint pl. elektronikai hulladék, elemek, akkumulá-
torok, fáradt olaj stb., ezen kívül a papír, fém, a műanyag és a zöld 
hulladékokat is. Ògyhogy NE az erdőbe vigye ki!
 Elérhetőségek� ���� Abony, %uzgány dűlő ��., telefon� 
���9��-8���, e-mail� info.ketpo#nhsz.hu, részletes tájékoztató 
és nyitvatartási rend� https���nhszszolnok.hu�hulladekudvarok�
abonyi-hulladekudvar�

7iszteOt )eOKaszniOyink�
A DAKÖV Kft. folyama-
tosan fejleszti az E-ügyfél-
szolgálatát. A pontos ügy-
félkezelés és a jogszabályi 
megfelelések miatt, 2 0 1 9 . 
szeptember 3 0 -a után az 
E -ügyfélszolgálat csak re-
gisztUáFiyval lett eléUKető 
felhasználó ink részére a 
ZZZ.dakov.hu oldalon.
A regisztrált felhasználó-
inknak nincs szükségük 
újabb regisztrációra.
 E-ügyfélszolgálaton a 
legfontosabb ügyintézé-
sek az alábbiak�
–  Vízmérőállás-bejelentés
–  Egyenleglekérdezés
–  )izetési leKetőség Eank�
kártyával

–  Időpontfoglalás az ügy-
félszolgálatainkra

–  Nullás igazolás kérése
–  E -számla kérése
5eméljük, hogy ezen a fe-
lületen kényelmesen, biz-

tonságos adatkezeléssel 
tudja majd intézni ügyeit!
Abonyi üzemmérnökség 
ügyfélszolgálati ¿ ókiro-
dája�
Cím� ���� Abony, Vasút 
út 1�.
7el.� �3����-���
Email� ugyfelszolgalat.
abony#dakov.hu
hgyfélfogadási idő�
Hétfő� nincs ügyfélfogadás
Kedd� 8���–1��3�
Szerda�1����–18���
Csütörtök� nincs ügyfélfo-
gadás
Péntek� 8���–1����
Hibabejelentés a nap �� 
órájában telefonon�
–  ivóvíz-szolgáltatással 

kapcsolatban� ��-3�����-
8�38, ��-3����8-3991

–  szennyvízelvezetéssel 
és tisztítással kapcsolat-
ban� ��-3����8-�3��, 
��-3����8-39�8
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HÁZASSÁGOT
KÖTÖTTEK

6zerkesztőségünk 
és Abony Város lakossága 
nevében is sok szeretettel 

gratXlálXnk
és ktvánXnk ez~ton is 

sok boldogságot�

December 12. Habony Sándor
és Vigh Bianka Patrícia

December 14. Deák Gábor 
és Meizner Birgitta 

December 31. Fehér Csaba 
és Balog Olga Éva

Abonyban az előző évihez 
képest jelentősen nőtt 

a házasságkötések száma, míg 
2018-ban 75 pár, úgy 2019-ben 

104 pár kötött házasságot.

ELHUNYTAK

6zerkesztőségünk 
és 2lvasóink nevében is 

mély fájdalommal 
osztozXnk 

a család gyászában�

Kovács Sándor 89 év, 
Kóté Mihályné, Kis Bence, 

Gáspár Sándor 80 év, Sulyok 
*éza (rnő �� év, +orváth Anna, 

Császár Istvánné 84 év, 
Király Györgyné, Balázs Jánosné, 
Csizmadia Béláné, Makka Sándor 

�� év, &sászár -ános �� év,
Makádi Józsefné 85 év, 

Péterné %álint ,rén �=suzsa� �� 
év, *ulyás -ózsef %ernát �� év, 
Kis Gábor, Bevíz István 80 év, 

Kövér József 79 év, Major Csaba 
54 év, Magyar László 52 év,

Nagy Jánosné 70 év, Bárány Attila 
59 év, Molnár Sándorné 93 év, 

Mucsi Istvánné 58 év,
Fülöp Anikó �� év

Az abonyi Fekete Gábor szuper 
mesekönyveket ír! 
Az abonyi apukának, F ekete G ábor nak már két mesekönyve is megje-
lent, melyet kicsik és nagyok nagyon szí vesen forgatnak. C sodálatos 
dolognak tartom, hogy a mai világban egy édesapa meseí rásra adja 
a fejét, és a könyveit kiadják. S ok szeretettel kí vánunk G ábornak sok 
sikert a könyvekkel!  H iszem, hogy mindig is szükség lesz a mesékre!

Gábor lapunknak elmondta, hogy: 
„A késztetés, hogy írjak, régóta mo-
toszkált a fejemben, de elsőként no-
vellákkal kezdtem, elsősorban saját 
magam szórakoztatására. A mese-
írás csak három éve vált számomra 
olyan fontossá, miután megszüle-
tett második gyermekem is. Erőt 
merítettem, és elküldtem a Garbo 
Kiadónak az anyag egy részét. El-
nyerte tetszésüket, így kiadásra 
került, persze a kiadás minden 
költsége engem terhelt. Így készült 

el tavaly Dorka kalandjai című első 
mesekönyvem.
 Minden erőmmel azon vagyok, 
hogy minél szélesebb körben meg-
mutathassam az abonyi lakosok 
részére mindkét könyvem. Éppen 
ezért a helyi óvodákat is felkeres-
tem, és a gyermekek részére tartot-
tam felolvasást. Szemmel láthatóan 
nagyon boldogok voltak, és érez-
tem, hogy tetszenek nekik a mesé-
im. Elkészült a facebookos szerzői 
oldalam, és saját weboldalam is 

Nekedmesélem webcímmel. Folya-
matosan bővülő tartalommal, hogy 
minden abonyi és Abonyon kívül 
élő emberhez eljuthasson a mese-
könyvem” – mondta el lapunknak 
a szerző.

Gábor könyvei az alábbi linken 
megrendelhetők: https://nekedme-
selem.hu/rendeles/

A  hagyomá nyokhoz 
hí v en M é sz áros I stv án
étteremtulajdonos ka-
rácsony előtt megven-
dégelte a S ziv á rv á ny 
ó v oda gyermekeit.  A  
p rogramon 3eWő =VoOW 
p olgá rmester és J ár-
dány V anda telep ü lési 
képviselő is részt vett.

A z ab onyi S ziv á rv á ny ó v odá b a já ró  ap ró sá gok nagy örömmel lá t-
tak neki a mézeskalá c sok dí szí tésének.  M á r hosszú  év ek hagyo-
mány az, hogy Mészáros István vendéglős meghívja az abonyi 
ov isokat,  és tá mogatá sá v al ajá ndékokat is kap nak a kic sik.  I dén is 
í gy v olt,  kemenc éb en sü lt tú ró s b atyuv al,  teá v al is v endégü l lá ttá k 
a Mészáros Vendéglőben az óvodásokat.

L V

0ir renGeOKető�

 KARÁCSONYI AJÁNDÉKOT KAPTAK A KÉZILABDÁSOK:
��� miOOiy Iorint |nzetOen�O -irGiny %arna cpgptőO

Karácsony eOőtt k|ttetett meg az a szerzőGps� meOy szerint az $Eonyi 
Kézilabda Club 4,5 millió forintos TAO támogatást kap a SHOWTRADE 
.It��tőO� meOynek az �gyYezetőMe -irGiny %arna� ppnz�gyi igazgatyMa 
Széles Attila.
L apunknak B ár án y Józ sef , az 
Abonyi K ézilabda C lub elnöke 
elmondta, hogy nagyon nagy 
boldogság az, hogy Pető Zsolt 
polgármester és Jár dán y V anda
teleS�lési kéSviselő közEenMáUásá�
ra Jár dán y B arna cége nekik adta 
a társasági adój ának egy részét,
4,5 m illió f orintot.
 „ N agyon örül ünk, szinte hihetet-
len, ez fantasztikus dolog! K öszö-
nöm mindenkinek a segí tséget, aki 
tett azért, hogy ezt az összeget mi 
kapha ssuk meg. A  mai vi lá gba n na-
gyon ritka az, amikor va laki teljesen 
önzetlenül  adakozik! M indenképp az 
utá npót lá s c sapa taink ve rsenyeztetése 
és utaztatá sa az, ami a legtöbb pé nzt 
felemészti ná lunk. H ét utá npót lá s 

c sapa tot ve rsenyeztetünk, ami szá -
munkra igen nagy dolog, vi szont ezek 
költség szempont já ból  igen komoly 
összegek. E rre fordí tjuk a kapot t tá -
mogatás többségét. A jövő év elején 
egy up torná t is szeretnénk szerve zni, 
ami több korosztá lyt is érint. E mellett 
olyan tová bbi  eszközök vá sá rlá sa 
is cél, melyekkel a lehető legjobb 
edzésmunká t tudnak vé gezni a 
gyerekek. N agyon bol dog va gyok, 
hogy ezzel az anyagi segí tséggel 
erősödni fog az utánpótlás-nevelési 
munka”  – mondta el lapunkna k B á -
rá ny J óz sef c lube lnök.

M egkérdeztük J á rdá ny B arná t is a 
T A O  tá mogatá s A bonyba  va ló utalá -
sának miértjéről�

 „ M indenesetre, ha nem is élek 
már vagy 2 0 éve Abonyban, abo-
nyinak vallom magam. Ö rülök a 
mostani önkormányzati változá-
soknak, jól  látható azonnali ered-
ményei vannak. H a tudjuk ezt 
segí teni, és most úgy, hogy az abo-
nyi sportéletet támogatjuk, akkor 
miért ne tennénk? N em akartuk mi 
ezt nagydobr a ve rni, nem is ezért 
c siná ltuk! A z igazsá g az, hogy éve k 
óta oda utaltuk a 7A2-t, ahol a ¿ am 
is játszik, de őszintén szólva nagyon 
rosszul esett, hogy annyit sem mond-
tak, hogy „ kakukk” , és még a telefont 
sem ve tték fel… P edig c sak meg 
akartuk kérdezni, hogy megkapt á k- e 
a pé nzt. A bb an bi ztos va gyok má r 
most is, hogy A bonyba n a kézilab-
dá sokná l remek helyen va n a tá mo-
gatá s! E zút tal is kí vá nok nekik sok 
szép spor tsikert! H A J R Á , A B O N Y !”

/ejegyezte� Lőrinczy Veronika

Ellepték az ovisok 
a 0psziros 9enGpgOőt�

2020. január 15



'inamikusan IeMOőGő aEonyi mezőgazGasigi 
YiOOaOkozis a gazGik szoOgiOatiEan

B ene L aj os, az 
A G R O - W A Y  
K ft. tulaj-
d o n o s 
ü g y v e -
z e t ő j e 
t ö b b  
é v tize -
des me-
zőgaz -
d a s á g i 
t a p a s z -
t a l a t t a l 
r e n d e l k e z ő 
szakembe r, aki 
fo lyamatosan 
fejleszti c égét. 2016- b an forradal-
mian új dologgal rukkoltak elő, 
és elkezdték a mezőgazdasági 
permetező drónok forgalmazását. 
A z á ttörést 2018 hozta, amikor 
má r be mutattá k A bon yba n, hogy 
mire is képe sek ezek az okos és 
ügyes szerkezetek. Az azóta eltelt 
időszakban is bizonyítottak ezen 
a téren, hiszen tavaly ősszel ismét 
konferenc iá t szerve ztek A bony-
ban a mezőgazdasági precíziós 
művelésről, melyen a drónok vol-
tak közpo ntba n. A  rendezvé nyt 

s z e m é -
lyes je-
lenlétév el 

m e g t i s z -
telte a kí-

nai B eijing 
T T  A vi ation 
T e c hnology 

C o LT D  
nemzetkö -

zi értékesítésért felelős vezetője, 
/ilian /ee is, aki Európában a ki-
képzőközpontok telepítését végzi. 
Magyarország jó eséllyel indul, 
sőt akár Abonyba is telepíthetnek 
egy úgynevezett kiképzőközpon-
tot. A kínai cég szakembere ezzel 
kapc solatba n folytatott tá rgyalá -
sokat 3eWő =VoOW po lgá rmesterrel.
 %ene /ajos ügyvezető, AG52- 
W A Y  K ft. : „ M i termé sz etesen 
nePcVak GrynokaW IorJaOPazXnk� 
h anem mindaz on esz k ö z ö k et, me-
Oyek IeOIeOp YiVzik a Kazai Pező�

gaz daságot. A  p ár 
KekWiron JazGiO�
koGykWyO kezGYe a 
tö bb ez er h ek táron 
WerPeOő JazGi�
k ig mindenk inek  
WXGXnk VeJtWeni 
aEEan� KoJy a Oe�
KeWő OeJk|OWVpJ�
KaWpkonyaEEan� a 
OeKeWő OeJnaJyoEE 
WerPpViWOaJJaO� a 
OeJMoEE PinőVpJĦ 
termé st é rh essé k  
eO� (z a GrynoV 

WecKnoOyJia WeOMeVen eJyeG�OiO�
Oy PpJ (XrySiEan� VeKoO PiVKoO 
neP aOkaOPazzik� $ KaVzniOaWiKoz 
WeOMeV k|rĦ VzakWanicVaGiVW pV Ee�
WantWiVW EizWoVtWXnk rePek VzakeP�
Eeri JirGiYaO� %�Vzkpk YaJyXnk 
arra� KoJy IeOVzereOW OaEoraWyri�
XPPaO iV renGeOkez�nk $EonyEan� 
$z $*52� :$< .IW� IoJOaOkozik 
IaMWaVorok pV WecKnoOyJia EePXWa�
WiViYaO� a kiVJazGiknak WaOaMPin�
WaYpWeOOeO VeJtW�nk W|EEek k|zW”  –  
mondta el lapunknak a cégvezető.

+6( ps 77$ Grynok a Katpkony 
gazGiOkoGis szoOgiOatiEan
A drónok néhány területen már bi-
zonyították hasznos mivoltukat és 
tették egyszerűbbé az addig költ-
ségesen, c sak sok kompr omisz-
szummal megoldható feladatokat. 
Most a mezőgazdaság résztvevő-
in a sor, hogy felismerjék ezen 
gépek előnyeit, és sikerrel alkal-
mazzá k gazdasá guk fejlesztésére.
 A  pe rmetezés szüks éges ele-
me a növénytermesztésnek, így 
a gyártók folyamatos fejlesztés-
sel próbálnak megfelelni azon 
igényeknek, amiket a különböző 

növé nykultú rá k és földrajzi adott-
ságok támasztanak. Sajnos a ¿ zi-
ká t meghazudtolni nem va gyunk 
képesek, így maradnak területek, 
amiknél kénytelenek ( vol tak mos-
taná ig)  a gazdá k félrenézni és 
elfogadni az elfogadhatatlant: fel-
ázott a talaj, a legjobb permetező 
gépünk s em mehet rá  a földre.
 T öbbe k között erre is megol-
dást kínálnak amerikai és kínai 
gyártmányú permetező drónja-
ink, amiket olyan terül eteken is 
hatékonyan alkalmazhatunk, ahol 
a bevált módszerek csődöt mon-
danak. Meredek szőlőültetvény 
vagy sűrű lombú gyümölcsös nem 
akadá ly ezeknek a gépe knek a 
pe rmetszerek kijuttatá sakor.
 APenn\iEen gn is éUdeklő�
dik a Pezőgazdasági dUynok és 
az  A*5O� :AY .ft� tevéken\�
ségei iUánt, keUesse fel KonlaS�
Mukat� KttS���agUoZa\�Ku�, ve�
g\e fel a Fég szakePEeUeivel a 
kaSFsolatot, akáU Post� ugyfel-
szolgalat@ agro- w ay.c om, B ene 
/aMos tulaMdonos, �����������, 
Eene�laMos#agUo�Za\�FoP
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